
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 15. juni 2021 stillet følgende spørgsmål nr. 

1429 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 1429:  

”Hvad er ministerens løsningsforslag på den akutte jordmodermangel, man forventer 

vil opstå i Region Hovedstaden som beskrevet i artikel på Berlingske.dk 15/6- : ”Høj-
sæson for fødsler og akut a gel på jorde ødre vil ska e ”ekstraordi ært” pres på 
hovedstade s fødega ge til so er: ”Worst ase s e ario er, at ogle å føde på 
la deveje ””, såso  ekstra evilli ger, ulighede  for at ”lå e” jorde ødre fra 
Norge eller Sverige eller andre forslag for at tiltrække flere jordemødre?” 

 

Svar: 

Jeg henviser til min besvarelse af spørgsmål S 1639. 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Magnus Heunicke      /      Signe Struberga 
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